
Rozhovor s nÃ¡mÄ›stkem primÃ¡tora Martinem Soukupem

  

PÅ™iná&scaron;íme vám rozhovor s námÄ›stkem primátora pro oblast kultury, &scaron;kolství, zdravotnictví a sociálních
vÄ›cí, panem  Ing. Martinem Soukupem, který jsme natoÄ•ili dnes v Hradci Králové na BambiriádÄ›.

   

MÅ¯Å¾u se vás zeptat,uÅ¾ jste nÄ›kdy byl na BambiriádÄ›?
Ano nevynechal jsem jediný roÄ•ník, jsem rád, Å¾e jsem se mohl zúÄ•astnit kaÅ¾dého roÄ•níku, a Å¾e jsem mohl stát u zrodu
této akce v Hradci Králové.

Líbí se vám na této BambiriádÄ›, nebo byla nÄ›jaká lep&scaron;í?
Je to krásná akce pro dÄ›ti a jejich uÄ•itele. Taková masová akce pro Å¾áky základních &scaron;kol tady v Hradci
Králové chybÄ›la, je dobÅ™e, Å¾e tady je! 

A co se Vám na této BambiriádÄ› líbí?
HlavnÄ› to, Å¾e je tady spoustu dÄ›tí, které  mají radost, Å¾e si mohou vyzkou&scaron;et spoustu nových vÄ›cí.

DÄ›kuji za rozhovor.
Já také dÄ›kuji.

Nashledanou.
Nashledanou.

Kristýna Bajerová
Rádio Kulí&scaron;ek 
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